
Protokoll fört vid styrelsemöte
Via Teams
9 augusti 2023

Närvarande: Eva-Britt Lerman Airiman, Åsa Sjöberg, ,  Titti Gahne,  Malin Åberg, Patric 
Hedenstein, Morgan Hallgren
Frånvarande: Ida Lingren, Sara Neogard, Magnus Karlsson, Ingmar Palmqvist

§51 Mötets öppnande
     Malin hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
§52 Dagordning
     Dagordningen godkändes.
§53 Föregående protokoll
      Föregående protokoll godkändes.
§54 Kassarapport
     Det finns 201 110 kr i kassan
§55 Rapport från jaktprovssekreterare, spaniel
      Vattenträningen är i gång, och man kommer att genomföra planerade aktiviteter, Morgan 
kollar 
      med  Ylva ang änder.
§56 Rapport från jaktprovssekreterare, retriver
      Helgkursen genomfördes, kursen var fullbokad. Vi har genomfört ett WT med drygt 70 
startande,     
      vilket är rekord, dock behövs nya idéer om upplägget inför nästa år, då provet pågick från 
8 på 
      morgonen till 20 på kvällen. 
§57  Rapport från Tollar ansvarig
       Inget att rapportera.
§58 Rapport från viltspårsansvarig
        Katja Stålberg är nästan klar med sin domarutbildning. Per Lindström kom 2:a i SM som 
gick i 
        Småland. Eva-Britt och Lisa har en kurs med 6 st anmälda, framkom även att det är brist 
på 
        rådjurs klöv, men att det förmodligen kommer in mer under kommande jakter
        
§59 Rapport från utställningssekreterare
       Inget att rapportera.
§60  FB-R ( Funktionsbeskrivning retriver)
      Eva-Britt Leriman Airiman och Susanne Vinberg har nu genomgått teoretisk o praktisk
      genomgång för att bli testledare. Kvarstår nu bara att vara testledare på vår nästa FB-R.
      Preliminärt datum för nästa FB-R är 1-2/6 2024.
      Den centrala FB-R gruppen blev vid årsmötet upplöst och ny kontaktperson i HS utsedd.
      Denna har redan avgått, och ny FB-R grupp har bildats igen med Cilla Hamfelt som 
      Ansvarig att rapportera till HS. Gittan ingår i gruppen med ansvar för material.
     
§ 61 Övrigt
       Protokollet från februari är korrigerat
       Arbetsgruppen för funktionärsfesten har ett uppstartsmöte v 33
       Det framkom en önskan om att möten sker fysiskt i större utsträckning, samt att de



       är bättre planerade med datum
      
§ 62 Nästa möte
   Den  6 september kl 19 hos Malin

§63 Mötet avslutades
       Ordförande tackade och avslutade mötet

……………………………………………………………… …………………
……………………………………..
Malin Åberg Annica Stenström
Ordförande Mötessekreterare
         
        
     


